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Poplave: U osiguravajućim kućama ni jedan zahtjev za isplatu štete 
Autor/izvor: SEEbiz 

 
 

PODGORICA - Imovinska, odnosno osiguranja od poplava, u Crnoj Gori, nijesu dovoljno 
zastupljena. 

Direktor Nacionalnog biroa osiguravača Boris Šaban, u izjavi za Antenu M, kaže da je broj 
vlasnika poplavljenih kuća sa tom vrstom osiguranja trenutno veoma mali: 
"Bojim se da odštetnih zahtjeva neće biti puno, tako da neće uticati na ukupnu sumu osiguranja. 
Apelovao bih na građane da se osiguravaju da bi bar dio u budućnosti dio štete nadoknadili." 
Po njegovom mišljenju, razlog za nedovoljnu zastupljenost osiguranja imovine jeste nizak nivo 
svijesti. 
"Nizak nivo svijesti, loša informisanost i  ne znanje da takvo jedno osiguranje postoji. Možda bi 
sad trebali svi da im približimo tu priču o osiguranju. Građani osiguravaju samo ono što je 
obavezno " 
Šaban je potvrdio i da ni jedan konkretan zahtjev za isplatu štete nije stigao ni u jednu 
osiguravajuću kuću. 
 
PR menadžerka Uniqa osiguranja Adrijana Husić: 
"Vjerovatno i zbog same situacije nemamo prijave sa terena. Primjetno je povećanje osiguranja 
od poplava ali ni taj broj nije značajan. Za osiguranje imovine potrebno je 100 eura na godišnjem 
nivou." 
Husić navodi primjer osiguranja za četvročlanu porodicu sa prosječnim primanjima 
"Suma koju bu trebali da plate iznosi 0.29 eura po danu. Ovako gledano samo osiguranje imovine 
nije skupo ali se jako puno može dobiti u slučaju da nastane imovinska šteta." 
Imovinska osiguranja upravo su namijenjana zaštiti imovine od rizika, uključujući i elementarne 
nepogode. 
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U osiguravajućim kućama ni jedan zahtjev za isplatu štete od poplava 

Imovinska, odnosno osiguranja od poplava, u Crnoj Gori, nijesu dovoljno zastupljena. 
Direktor Nacionalnog biroa osiguravača Boris Šaban, je za Radio 
Antenu M rekao da je broj vlasnika poplavljenih kuća sa tom vrstom 
osiguranja trenutno veoma mali. 
 
"Bojim se da odštetnih zahtjeva neće biti puno, tako da neće uticati na 
ukupnu sumu osiguranja. Apelovao bih na građane da se osiguravaju 
da bi bar u budućnosti dio štete nadoknadili," naglasio je Šaban. 
 
Prema njegovom mišljenu razlog za nedovoljnu zastupljenost 

osiguranja imovine je nizak nivo svijesti, loša informisanost i  neznanje da takvo jedno osiguranje 
postoji .  
 
"Možda bi sad trebali svi da im probližimo tu priču o osiguranju. Glađani osiguravaju samo ono 
što je obavezno“, ocijenio je on. 

 
Šaban je saopštio da ni jedan konkretan zahtjev za isplatu štete nije stigao ni u jednu 
osiguravajuću kuću. 
 
"Vjerovatno i zbog same situacije nemamo prijave sa terena. Primjetno je povećanje osiguranja 
od poplava ali ni taj broj nije značajan. Za osiguranje imovine potrebno je 100 eura na godišnjem 
nivou," rekal je za Radio Antenu M PR UNIQA osiguranja Adrijana Husić. 
 
Ona kaže da su imovinska osiguranja upravo namijenjana zaštiti imovine od rizika, uključujući i 
elementarne nepogode. 


	Poplave: U osiguravajućim kućama ni jedan zahtjev za isplatu štete

